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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor újulhat meg az alsógallai vasútállomás? 
Valóban leállítja a kormány az elővárosi vasúti megállók P+R és B+R parkolókkal történő 
bővítését?" 

Tisztelt Miniszter úr!
 
A Telex.hu portál birtokába került egy ön által jegyzett döntéselőkészítő dokumentum, amely az
országot  érintő  fejlesztéseket  tartalmazza.  A  dokumentumban  a  szerzők  javaslatot  tesznek  a
projektek  további  sorsára,  amelyeket  aztán  ön  véleményezett  és  jegyzetekkel  látott  el.  A
dokumentumban  szerepelő  34.  projekt  a  Pest  megyei  agglomerációs,  elővárosi  P+R  és  B+R
parkolók fejlesztéséről  szól.  Maga a  projekt  átnyúlik  Pest  megyén,  és  többek között  Tatabánya
Alsógalla városrészét is érinti.  Az önhöz került  előterjesztésben a szerzők a projekt folytatására
tettek  javaslatot,  tekintettel  arra,  hogy vállalás  van  rá,  és  már  előrehaladott  státuszban van  (az
említett  alsógallai  állomáson  például  már  megkezdődtek  a  tervezői  munkák,  és  folyamatos  az
egyeztetés az önkormányzattal). A dokumentum szerint ön a szerzők javaslatával ellentétes döntést
javasolt és azt írta: „Nem! Lezárni.”
 
Tisztelt Miniszter úr!
Mint bizonyára ön is tudja, az elővárosi kötöttpályás közlekedés fejlesztése rendkívül fontos lenne
mind az M1-es autópálya tehermentesítése, mind környezetvédelmi szempontok miatt. A kelenföldi
P+R parkoló hétköznapokon reggel 7 óra után már tele van, és egyébként is inkább amellett szólnak
érvek, hogy mindenki a saját városában tegye le az autót Budapest határa helyett. A Tatabányán élő
nagyszámú ingázó számára szintén remek lehetőség lenne az alsógallai állomás parkolókkal történő
korszerűsítése.
 
Tisztelt Miniszter úr!
Valóban leállítják a P+R és B+R parkolók elővárosi létesítéséről szóló projektet? Mikor várható



 
ezen állomások, így az alsógallai megálló korszerűsítése?
 
Tisztelettel várom válaszát!
Tordai Bence
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